
Високи  представник  поздравља
резултате  гласања
Парламентарне  скупштине
Савјета Европе
Високи  представник,  Волфганг  Петрич,  је  данас  у  Стразбуру
поздравио резултате гласања Парламентарне скупштине Савјета Европе,
која  је  препоручила  Савјету  министара  Савјета  Европе  да  одобри
захтјев Босне и Херцеговине за пријем у чланство Савјета Европе.
Пријем Босне и Херцеговине у Савјет Европе ће значити успостављање
новог међународног партнерства у процесу остваривања заједничких
вриједности, као што су основна људска права, владавина закона и
придавање  средишње  улоге  индивидуалним  слободама,  за  које  се
залаже Савјет Европе. Високи представник је рекао да ће ово такође
представљати значајан корак напријед у процесу интеграције Босне и
Херцеговине у европску породицу држава.

У свом обраћању Парламентарној скупштини, Високи представник је
позвао на изгласавање позитивне одлуке о пријему БиХ, нагласивши
при томе да се у току прошле године Босна и Херцеговина значајно
приближила испуњавању норми које све чланице Савјета Европе морају
да задовоље. Високи представник је рекао да успостављање владавине
закона и поштивање људских права сваког грађанина представљају срж
процеса послијератног опоравка БиХ. Он је нагласио напредак који је
постигнут  у  току  посљедње  двије  године  у  остваривању  права
избјеглица и расељених лица на повратак у своје домове, и то, у
великом броју случајева, у подручја која су прије само двије године
сматрана  упориштима  националиста.  Високи  представник  је  такође
нагласио позитивну улогу Алијансе за промјене, посебно при усвајању
Изборног закона чиме је уклоњена озбиљна препрека за чланство БиХ
у Савјету Европе.
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Говорећи пред Скупштином, Високи представник је подсјетио делегате
да Босна и Херцеговина још увијек пролази кроз процес двоструке
транзиције – транзиције из рата у мирнодопско стање и транзиције из
комунистичког система у систем тржишно оријентисане демократије.
Он је напоменуо да се Босна и Херцеговина, са својом кредибилном
монетом  и  у  суштини  слободним  тржиштем,  налази  на  путу
успостављања темеља модерне економије. Иако нису испуњени сви
услови за пријем БиХ у Савјет Европе, Високи представник је изразио
своје увјерење да ће бити остварени и преостали задаци.


